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O 4.
Tisztelt Elnök Asszony!

„Milyen mértékben csökkenti a közlekedési tárca működésének hatékonyságát a
százmilliós elvonás? ”

címmel a Házszabály 91 . , ¢-a alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani

Hónig Péter
közlekedési, hírközlési és energiaügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Sajtóinformációk szerint 1065 millió forintot zárolt azonnali hatállyal a Kormány több
minisztérium költségvetésében. A Közlekedési, Hírközlési és Energiaügyi Minisztérium így
110 millió forinttal kevesebbő l gazdálkodhat.

Kérdezem Miniszter úrtól :
— Milyen mértékben csökkenti a közlekedési tárca működésének hatékonyságát a

százmilliós elvonás?

- A minisztérium működésének mely területeire jut a jöv őben kevesebb pénz?

Várom válaszát !

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnökének

HELYBEN

Budapest, 2009 . augusztus 3 .

Kékkői Zol an
országgyűlési képviselő
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